
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 29. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1287
Synes ministeren, at det er rimeligt, når et fiskeauktionshus, som dokumenteret i TV Midt-
vest, af Fødevarestyrelsens fødevarerejsehold får pålagt bøder på et teoretisk grundlag 
om mulighed for kontaminering, selv om kontaminering aldrig er blevet opdaget i det på-
gældende fiskeauktionshus, på trods af mange års virksomhedsdrift? Der henvises bl.a. 
til artiklen ”Styrelse politianmelder fiskeauktion: - Vi kan ikke leve med, at virksomheder 
laver deres egne regler”, TV Midtvest, den 3. august 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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